
Notulen	MR	vergadering		16	december		2020	
	
Aanwezig:	Ad	Nuijten,	Margot	Karman,	Jeroen	Schoovers,	Jeroen	Michels,	Jolanda	van	
Tilburg,	Karin	van	den	Broek,	Ciska	Knoops	(directie),	Caroline	van	Poucke,	Tural	Koç	,	
Maria	Dolphijn,	Fouad	Sarrari	(belangstellende	ouder)	
Afwezig:	Marieke	Boeren	
	
1.	Opening	en	vaststellen	agenda	
				Er	is	een	punt	toegevoegd	over	de	noodopvang	tijdens	de	lockdown.	
	
2.	Vaststellen	notulen	d.d.	10	november	2020	
					Notulen	worden	goedgekeurd	na	wat	tekstuele	aanpassingen.	
	
3.	Email/mededelingen	
					Er	is	geen	e-mail	binnengekomen	en	er	zijn	geen	mededelingen.	
	
4.	Ouderbijdrage	
					De	ouderraad	heeft	een	brief	gemaakt	voor	de	ouders	met	daarin	een	uitleg	over	hoe		
					de	ouderbijdrage	besteed	wordt.	Dit	heeft	als	doel	de	onrust	over	de	ouderbijdrage		
					weg	te	nemen.	Normaal	gesproken	wordt	dit	tijdens	de	algemene	ledenvergadering		
					besproken,	maar	i.v.m.	Coronaperikelen	is	deze	vergadering	niet	in	de	normale	vorm		
					doorgegaan.	Alle	stukken	die	die	avond	behandeld	zouden	worden	komen	op	de		
					website	te	staan.	
					De	oudergeleding	gaat	akkoord	met	wat	er	in	de	brief	staat.	Wellicht	kan	de	brief	qua		
					lengte	wat	aangepast	worden.	De	voorzitter	neemt	contact	op	met	de	Ouderraad.	
		
5.	Begroting	kalenderjaar	2021	
				De	directeur	licht	de	begroting	toe	en	beantwoordt	vragen	hierover,	waarna	de				
				begroting	wordt	goedgekeurd	door	de	MR.	
	
6.	Verkeerssituatie	rondom	de	school.	
					Momenteel	ervaren	veel	buurtbewoners	overlast	van	ouders	die	hun	auto	parkeren		
					voor	uitritten.	Als	ouders	door	buurtbewoners	worden	aangesproken,	gaat	dit	niet		
					altijd	op	een	correcte	manier.	Afgelopen	weken	is	dit	hoog	opgelopen	tussen	een			
					buurtbewoner	en	foutparkerende	ouder.		
					Buurtbewoners	willen	dat	de	school	maatregelen	neemt	zoals	o.a.	het	surveilleren		
					voor-en	na	schooltijd.	Dit	behoort	niet	tot	de	taken	van	de	leerkrachten	en	als		
					leerkrachten	dit	moeten	gaan	doen	is	er	op	dat	moment	niemand	in	de	klassen	om	de		
					kinderen	op	te	vangen.	
					Er	is	al	contact	met	de	wijkagent	en	de	buurtbewoners	hebben	inmiddels	kentekens		
					van	foutparkerende	ouders	doorgegeven	aan	haar.	
					Er	volgt	deze	week	nog	een	gesprek	met	de	wijkagent.	
					Er	wordt	geopperd	ouders	te	vragen	om	daar	te	surveilleren	met	een	hesje	aan.	Dit		
					werkt	vaak	al	preventief.	Ook	wordt	er	een	voorstel	gedaan	om	wat	gerichter	brieven		
					mee	te	geven	aan	ouders	hierover.	
					
	
	
	



	
7.		Begeleiding	bij	nieuwe	organisatiestructuur		
9.		6	speerpunten	van	de	Klimroos	
						Deze	twee	punten	worden	samengevoegd	omdat	ze	in	verband	staan	met	elkaar.	
						De	directeur	geeft	een	presentatie	over	waar	de	Klimroos	de	komende	4	jaar	aan		
						gaat	werken.	Dit	is	voortgevloeid	uit	de	aangescherpte	koers	die	vanuit	OBO	is		
						gekomen.	
						Het	is	de	bedoeling	om	dit	uit	te	smeren	over	4	jaar	en	niets	overhaast	te	doen.	Zeker				
						in	deze	tijd	is	het	belangrijk	dat	we	goed	op	elkaar	passen	om	zo	weinig	mogelijk			
						uitval	te	hebben.	
						De	directeur	licht	verder	toe,	hoe	de	Klimroos	organisatiestructuur	vorm	gaat			
						krijgen.		
						Op	dit	moment	is	er	op	de	Klimroos	een	directeur	die	ondersteund	wordt	door	een			
						schoolbegeleider.						
						Hij	is	bezig	een	“teamfoto”	te	maken.	Hij	heeft	inmiddels	alle	klassen	bezocht.	
						Het	team	heeft	een	“drijfveren	onderzoek”	van	My	Motivations	Insite	gehad.	Hierbij	is		
						er	een	spiegel	voorgehouden	om	te	zien	waar	de	drijfveren	van	eenieder	liggen.	
						Met	al	deze	informatie	wordt	er	gekeken	op	welke	manier	er	een	middenkader			
						gevormd	kan	gaan	worden	om	samen	met	de	directeur	te	schoolorganisatie	op	te			
						pakken.	
	
	
8	.	Sollicitatiecommissie	
						Er	zijn	inmiddels	gesprekken	gevoerd	voor	een	nieuwe	te	benoemen	collega.	
							
	
9.	Informeren	over	algemene	zaken	door	de	directie	
						Er	zijn	geen	zaken	meer	vanuit	de	directie	die	aandacht	behoeven.		
					
						Er	wordt	nog	toelichting	gegeven	op	een	vraag	van	een	ouder	over	de	noodopvang.	
						Er	wordt	uitgelegd	wat	de	afspraken	binnen	het	bestuur	hierin	zijn.	
	
	
Sluiting	21.15	uur	
	
			De	volgende	vergadering	staat	gepland	op	18	januari	en	zal	alleen	doorgang	vinden	als						
			er	punten	zijn	die	behandeld	móeten	worden.	
	
Notulant	Caroline	van	Poucke	
	
	
	
	

	
	

	
	
		
	



															
	

	
	


